
Den otevřených dveří 2014 

Už od pondělí byl po celé škole velký shon. Vše se připravovalo na středeční 
odpoledne, kdy se má škola jako každý rok otevřít zájemcům o studium na našem 
gymnáziu. Nejen jim, ale i rodičům, prarodičům a nejširší veřejnosti. A pozvání 
přijali i primátor Frýdku- Místku, zástupci města a kraje a redakce televize Polar. 

Na chodbách a schodištích se vyvěšovaly kresby a obrazy, které v předchozím roce 
vytvořili studenti v hodinách výtvarné výchovy. Také se na stěny vylepovaly 
informace o škole a mapy chodeb, protože z vlastní zkušenosti všichni víme, že i 
studenti, kteří navštěvují naši školu už nějaký ten pátek, se zde dokáží ztratit. 
Ovšem když už se mluví o přípravách, nesmíme zapomenout na všechnu tu práci, 
kterou si dali s prezentací školy naši učitelé a žáci. Ať už jde o divadlo skvěle 
secvičené v ruském jazyce nebo dechberoucí pokusy našich mladých chemiků.  

Konečně se v kalendáři objevilo to dlouho očekávané datum 5. 2. 2014. Tento den 
vyhlíželi zvláště žáci, kteří se žádného programu neúčastnili, protože znamenal 
ukončení výuky minimálně o hodinu dřív, než je běžné. No a ve 13.00 to vypuklo. 
Na první rodiče a hlavně budoucí studenty jsme museli ještě chvíli čekat. Ale už za 
půl hodiny dorazili zájemci, kterým profesoři Lasotová a Saforek velmi ochotně 
zodpověděli všechny dotazy ohledně studia. Zanedlouho přišli další a tak to šlo až 
do šesti hodin do večera.  

Pro návštěvníky byly připraveny zajímavé programy, které blíže představovaly 
jednotlivé předměty. Jako první navštívili hosté výtvarný ateliér, který byl propůjčen 
češtině. Zde si mohli zájemci vyzkoušet ukázkové úlohy z ukázkové úlohy z modelu 
přijímacích zkoušek. Z češtiny se pokračovalo do učeben matematiky a fyziky. 
V matematice byly také k vyzkoušení ukázkové testy. Ale i hlavolamy a sudoku. Ve 
fyzice pak probíhaly nejrůznější pokusy, např. ukázka magnetického pole cívky 
nebo pokusy s teplem. Další zastávkou byla němčina s prezentací poznávání 
Berlína. Potom následovala informatika, kde byly pro zájemce připraveny různé 
programy a hry. Hned vedle se nacházelo místo pro dějepis, zeměpis a společenské 
vědy. Dále vedla cesta do učebny J1, kde probíhalo představování výuky anglického 
jazyka. Samozřejmě nechyběl tradiční anglický čaj s mlékem a sušenky. Ve všech 
odborných učebnách měli zájemci možnost nahlédnout do používaných učebnic a 
dalších výukových materiálů. Během odpoledne bylo k vidění několik divadelních 
představení. Například ruštináři ze třídy 4.B s paní profesorkou Vrublovou secvičili 
divadelní hru od A. P. Čechova Koňské příjmení. Také nesmíme zapomenout na 
vystoupení Ondřeje Vaňka, který zpíval písně Bulata Okudžavy. Na kytaru ho 
doprovázel bratr Matěj, náš úspěšný absolvent.  A u zpěvu ještě zůstaneme. Pokud 
měli návštěvníci štěstí a pohybovali se v 14.45, 15.45 nebo 17.45 v okolí Bufítku, 

mohli si poslechnout vystoupení školního sboru, který skvěle vedly profesorky 
Hrtúsová a Chramostová. Od Bufítku se dále pokračovalo do učebny J3, kde 
probíhal pestrý program španělštiny. V dolním podlaží pak mohli hosté navštívit 
laboratoř chemie a tělocvičny. Také se zde nacházel koutek s informacemi o 
lyžařském a turistickém kurzu. Pokud návštěvníci sešli až do školního klubu, mohli 
o půl čtvrté zhlédnout hodinové představení Gogolovy hry Ženitba v podání 
studentů školy. Odtud se mohli rodiče a žáci vrátit zpět do auly nebo odejít z naší 
školy plni dojmů a poznatků o našem gymnáziu. Doufáme, že se jim naše škola 
líbila a že přiláká mnoho nových žáků. 
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